
ДО КМЕТА НА ОБЩИНА ВЕЛИКО ТЪРНОВО

Г-Н ДАНИЕЛ ПАНОВ

ПИТАНЕ J ' *  :

от Елена Чамуркова, общински съвег

ОТНОСНО ,

Депо за строителни отпадъци в землището на село Леденик

Уважаеми г-н Панов,

От началото на мандата групата на „Демократична България -  обединение“ сме доказали 
последователните си действия по редица проблеми, в това число и за съдбата на депото 
за строителни отпадъци в с. Леденик. През януари тази година Великотърновски 
общински съвет прие Регионална програма за управление на отпадъците 2021 -  2028 г.

Според нея община Велико Търново е предприела действия за реализиране на площадка 
за събиране и третиране на строителни отпадъци в имоти в селата Малки чифлик и 
Ш ереметя.

В тази връзка бих искала да отговорите устно и писмено на следните въпроси на 
следващата сесия:

1. Какво е актуалното състояние на депото за строителни отпадъци в землището на 
с. Леденик -  както от гледна точка на неговата безопасност, така и капацитетът 
му на запълняемост -  имоти, кота и т.н.?

2. Планирате ли и кога премахването на съоръженията /изкуствени бариери, 
бетонни панели, булдозер/, които възпрепятстват незаконното депониране?

3. След окончателното преместване на депото в Ш ереметя и Малки чифлик, 
достъпът до старото и незаконно депо в Леденик ще бъде ли ограничен, така че



недобросъвестни граждани и фирми да не се възползват по инерция от 
последващо използване на този терен.

4. Община Велико Търново планирала ли е средства за обезопасяване и 
рекултивация на депото за строителни отпадъци в Леденик, което съществува от 
над 50 години.

5. Какви са гаранциите, че жителите в Ш ереметя и Малки чифлик няма да изпитват 
неудобства от новата ситуация?

Елена Чамуркова

С уважение:


